
 

 

 
 

Forretningsudvalgsmøde d. 17.september kl. 16.00 – Nørholm Borgerhus 

 
Deltagere: Peter Zacho, Lisbeth Lund, Signe Krogh og Flemming Midtgaard 

Referat 

1. Orientering om separatkloakering i Nørholm fra foråret 2025 

Vi får orientering herom når det bliver aktuelt i starten af 2025. Informationerne skal 

videreformidles til samrådsmedlemmerne. 

 

2. Orientering om Naturprojektet Nørholm Strandenge 

FM orienterede om, at der stadig ikke er meldt nogen dato ud for et kommende borgermøde 

om projektet. Vi fastholder at de lokale foreninger via samrådet skal deltage i 

detailplanlægningen af projektet med det formål at bevare de etablerede stier og den 

offentlige adgang til fjorden mm. 

 

3. Orientering om det netop afholdte kulturarrangement i Klitgård d. 7. september. 

Vi havde en god snak om samarbejdet med de lokale foreninger i Klitgård, herunder en 

opmærksomhed på de udfordringer, der også har været med at gennemføre arrangementet. 

Selve arrangementet forløb planmæssigt og var velbesøgt af publikum fra både Nibe, 

Sønderholm, Klitgård og Nørholm. 

 

 

4. Hjemmesiden – Status 

Alle foreninger er nu oprettet. 

Vigtigt at kommende aktiviteter bliver annonceret på hjemmesiden. 

Erhvervssiden er endnu ikke aktiv da der ikke er nogle virksomheder der har meldt tilbage. 

Vi melder tilbage til PZ hvis vi kommer i tanke om nogle virksomheder han skal kontakte. 

Vi har også en Facebookside, hvor der faktisk er 200 følgere. Alligevel vælger vi at vi ikke 

pt bruger siden aktivt, da hjemmesiden er vores primære kommunikationsplatform.  

I blokken om Lokalområdet fjernes alle opslag da de er forældet.  

Manglende Nyhedsbreve uploades 

 

5. Næste nyhedsbrev udsendes 10. oktober. Mail sendt til samrådets medlemmer herom. 

Deadline 1. oktober. Har I indslag om hvad der sker må I endelig sende noget herom. 

 

6. Mail fra LL bl.a. om hastighedsregulering i Klitgård til 30 km.t. 

FM skriver til By- og Landskabsforvaltningen om ønsket. Heri nævnes også ønske om 

cykelsti fra Klitgård til Nørholm. Endelig ønsker man belægning ved busholdeplads og 

busskur ved endestationen i Klitgård.. 

Busskilt på forkert side af vejen hvor bussen aldrig holder bør fjernes. 

Opfordring til at beboergrupper i Klitgård også selv henvender sig til forvaltninger og 

politikkerne om lokal forhold, som man ønsker varetaget. Det er også en oplagt mulighed at 

deltage i de annoncerede offentlige møder om kommunens budget og landdistriktspolitik 

mv. 

 

 

 



 

 

 

 

7. Tilbud om arrangement med fællessang. Mail udsendt til medlemmerne. 

 

1. Budgetmøde i Aalborg Kommune – Skansen i Nørresundby d. 18. sep. kl. 19.00 – 21.30 

FM deltager 

 

2. Status og visioner for Aalborg Kommunes Landdistriktspolitik - Gigantium d. 19. sep. Kl. 

17.00 – 20.30. FM deltager 

 

3. Formøde d, 24. september kl. 19.00 i Hou for samrådene i landdistriktet, hvor der udtages 

punkter til stormødet med forvaltning og byråd, som afholdes senere. FM deltager 

 

4. Planzonemøde i planzone 6 (vores område) d. 1. oktober. Tid og sted følger. FM deltager 

 

 

5. Samrådenes stormøde med forvaltningerne og byrådet d. 11. november i Gigantium. 

Tidspunkt følger. FM deltager 

 

6. Skal vi afholde et samrådsmøde for alle foreninger i vores lokalområde? Emner til mødet 

kan være indholdet af alle de før nævnte møder. 

Vi vælger at orienterer vores medlemmer på skrift om aktuelle emner fra førnævnte møder. 

Har man behov for at mødes med samrådet må man kontakte os herom. 

 

7. Eventuelt - Næste møde 26. november kl. 19.00 

 
 

 


